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PROTOKÓŁ  
 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim odbytego dnia 19 czerwca 2024 r. w Urzędzie Miejskim                       
w Kamieniu Krajeńskim.  
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 800, a zakończono o godz. 1015 

 

Komisja Budżetu i Finansów w składzie: 

1) Wiese Ewa – Przewodnicząca Komisji, 

2) Blejder Katarzyna, 
3) Kucharski Jacek, 

4) Wróblewski Józef. 
 

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli:  

1) Marciniak Natalia - Burmistrz 

2) Hałasowska Anna - Przewodnicząca Rady Miejskiej 
3) Gustyn Piotr – Skarbnik 
4) Chodera Katarzyna – Kierownik Referatu RGIiGK 

5) Żuchliński Maciej – Kierownik Posterunku Policji w Kamieniu Krajeńskim 
6) Sałasinski Piotr – Inspektor  

 

Otwarcia posiedzenia oraz powitania obecnych dokonał Przewodniczący 

Komisji. Następnie przedstawiony został porządek posiedzenia.   
 

Porządek posiedzenia 
 

I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

1. Działalność OSP.  
2. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Miasta i Gminy 

Kamień Krajeński. 
3. Zmiany w WPF. 
4. Zmiany w budżecie na 2024 r. 

5. Zmiana uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji spółkom 
wodnym, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji                    
i sposobu jej rozliczania. 

6. Rozpatrzenie skargi.  
7. Zasady i tryb przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy 

Kamień Krajeński. 
8. Wskazanie przedstawiciela samorządu gminnego do składu Rady 

Krajeńskiego Parku Krajobrazowego. 

9. Pozostałe projekty uchwał. 
 

II. Inne sprawy organizacyjne. 
         

III. Zapytania i wolne wnioski.      

 

Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony powyżej porządek posiedzenia.  
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Ad. I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

 
Ad.I.1. Działalność OSP.  

 
Inspektor Piotr Sałasinski przedstawił aktualną sytuację jednostek 

OSP na terenie gminy Kamień Krajeński oraz omówił działalność tych 

jednostek w 2023 roku. Następnie zaprezentował dane statystyczne, stan 
osobowy, ważniejsze wyposażenie i pojazdy jednostek.  

 

W trakcie dyskusji pytano czy budżet, który w zeszłym roku został 

przeznaczony dla jednostek OSP w zakresie aktualnych potrzeb jest 
wystarczający i czy środki te gwarantują sprawną realizację zadań przez 

jednostki OSP.  
 
Inspektor Piotr Sałasinski odpowiedział, że budżet przewidziany na ten 

rok jest wystarczający. Natomiast trudno przewidzieć czy nie zaistnieją 
jakiekolwiek sytuacje kryzysowe lub większe awarie pojazdów strażackich, 

które mogą bardziej go obciążyć. Podkreślił, że należy pominąć inwestycje, 
ponieważ mowa tu tylko o bieżących sprawach jednostek OSP. 

 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak dodała, że ze strony gminy będą 
podejmowane starania celem pozyskania dofinansowań z zewnątrz na 
wsparcie działalności OSP. Potrzeb jest dużo, pojazdy strażackie są już stare, 

nadal są sprawne, ale wkrótce mogą pojawić się awarie. Dodatkowo na 
poprzednich komisjach Rady Miejskiej został poruszony temat braku na 

wyposażeniu narzędzi hydraulicznych. Jest to ważna kwestia, ponieważ w 
ostatnim czasie miał miejsce wypadek drogowy, podczas którego okazało się, 
że w pojeździe strażackim brakuje narzędzi i strażacy musieli czekać na 

pomoc innej jednostki OSP. Niestety kupno nowych narzędzi to duży 
wydatek, w przedziale 50.000 zł do 100.000 zł.  

 

Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu 

posiedzenia komisji. 

 

Ad.I.2. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński. 

 
   W/w informację przedstawił Kierownik Posterunku Policji w Kamieniu 
Krajeńskim Maciej Żuchliński. 

 Przedmiotowa informacja – w załączeniu do protokołu z posiedzenia 
Komisji. 

 
W toku dyskusji zwrócono uwagę na zbliżający się trudny okres                  

w rolnictwie, a mianowicie żniwa. Ważne jest, aby w tym czasie zaistniało jak 

najmniej kolizji i wypadków. W związku z tym zapytano Pana Kierownika 
Posterunku Policji jakie ubezpieczenie i gdzie ubezpieczyć kombajn, aby mógł 
w pełni i zgodnie z prawem poruszać się po drogach. Podkreślono, że często 

nawet agenci ubezpieczeniowi mają kłopot z tym w jaki sposób rozwiązać ten 
problem. 
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      Kierownik Posterunku Policji w Kamieniu Krajeńskim Maciej 

Żuchliński odpowiedział, że odnośnie tej kwestii należałoby skierować się               
z zapytaniem do Wydziału Ruchu Drogowego Komendy Powiatowej Policji. 

Zaznaczył, że osoby prowadzące kombajn na drodze mogą się nim poruszać 
tylko ze zdjętym hederem. Jeżeli zaistnieje sytuacja, że rolnik zablokuje 
drogę innym pojazdom należy zwrócić się do w/w instytucji, która powinna 

sprawdzić czy kierowca pojazdu posiada odpowiednie dokumenty, ponieważ 
jest to pojazd specjalny. 
 

       Pani Burmistrz Natalia Marciniak poprosiła, o ile to możliwe                     
o poruszenie i wyjaśnienie tej sprawy na najbliższej sesji Rady Miejskiej. 

 
       W przedmiotowym punkcie członkowie Komisji zastanawiali się nad 
tym kiedy pojazd staje się pojazdem ponadnormatywnym. 

 
        Kierownik Posterunku Policji w Kamieniu Krajeńskim Maciej 

Żuchliński odpowiedział, że w tej sytuacji kiedy jest szerszy niż pas ruchu. 
Jest to mniej więcej 3 metry. 
      

    Następnie Przewodnicząca Komisji Ewa Wiese odniosła się do 
sytuacji, która miała miejsce 28 kwietnia br. w Dąbrówce, a mianowicie 
doszło do uszkodzenia mienia - aktu wandalizmu. Zapytała czy w tej sprawie 

toczy się postępowanie. 
 

        Kierownik Posterunku Policji w Kamieniu Krajeńskim Maciej 
Żuchliński odpowiedział, że tak. Doszło do uszkodzenia tablicy świetlnej. 
Dodał, że jeden ze sprawców został już ukarany. Podejmowane są działania 

w celu odnalezienia kolejnych sprawców. Postępowanie nadal jest w toku. 
 

       Pani Burmistrz Natalia Marciniak poinformowała, że trzeba poczekać 
na oszacowanie wartości szkody. W ubiegłym tygodniu nie było jeszcze 
informacji na temat kosztów. 

 
       Radna Katarzyna Blejder poruszyła temat drogi krajowej nr                   
25 przebiegającej przez teren gminy, a dokładniej przez miejscowość Płocicz. 

Zapytała czy jest możliwość ustawienia tam znaku ,,Czarny punkt”. 
 

       Kierownik Posterunku Policji w Kamieniu Krajeńskim Maciej 
Żuchliński odpowiedział, że obecnie takich znaków na drogach już się nie 
ustawia. Można je zauważyć w niektórych miejscach jedynie z tego powodu, 

że nie zostały jeszcze zdemontowane. Niestety trzeba poczekać na 
przebudowę drogi krajowej i wtedy jest szansa, że bezpieczeństwo znacznie 
się zwiększy. 

 
       Przewodnicząca Komisji Ewa Wiese nawiązała do tematu organizacji 

imprez kulturalnych, festynów itd. Zapytała czy sołtysi lub pracownicy 
MGOK muszą zgłaszać do Posterunku Policji, że takie wydarzenie będzie 
miało miejsce.  
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     Kierownik Posterunku Policji w Kamieniu Krajeńskim Maciej 

Żuchliński poprosił o zgłaszanie takiego faktu, aby służby Policji były 
poinformowane o wydarzeniu. W takiej sytuacji łatwiej jest reagować. Dobrze 

byłoby, gdyby ta informacja pojawiła się z wyprzedzeniem, ponieważ wówczas 
takie wydarzenie można dostosować do grafiku miesięcznego. 
 

        Przewodnicząca Komisji Ewa Wiese zapytała do kogo zgłaszać takie 
sprawy. 
 

       Kierownik Posterunku Policji w Kamieniu Krajeńskim Maciej 
Żuchliński odpowiedział, że takie wydarzenie można zgłosić zarówno do 

dzielnicowego lub Posterunku Policji. Jest to ważne ze względu na ogólne 
bezpieczeństwo i pozwala na skierowanie patrolu w odpowiednie miejsce. 
 

Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu 

posiedzenia komisji.  

 

Ad. I.3. Zmiany w WPF. 

  
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Przedstawił, co następuje: 
W załączniku Nr 1 do uchwały uaktualnione zostały dane finansowe zgodnie 
z uchwałą zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim                

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 2024. 
Planowane na rok 2024 dochody i wydatki ujęte w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej wynoszą: 

- dochody ogółem – 50.881.229,17 zł, 
- wydatki ogółem – 59.397.275,70 zł, 

W załączniku Nr 2 Wprowadzone zostały zmiany w następujących 
zadaniach: 
1. "Opracowanie planu ogólnego gminy Kamień Krajeński". Wartość zadania 

152.600,00 zł, w poszczególnych latach wydatki będą następujące: 
- w roku 2024 30.504,00 zł, zmniejszenie o 19.496,00 zł 
- w roku 2025 122.096,00 zł, zwiększenie o 19.496,00 zł. 

2. "Przebudowa (modernizacja) oczyszczalni ścieków w Kamieniu 
Krajeńskim". Nastąpiło zwiększenie finansowania zadania w związku                      

z aktualizacją promesy dofinansowania z Rządowego Funduszu Polski Ład: 
Program Inwestycji Strategicznych. Wartość środków zabezpieczonych przez 
gminę planowana jest na kwotę 7.837.959,52 zł, (zwiększenie o 392.959,52 

zł.) w tym: 
- w roku 2024 7.797.959,52 zł, (zwiększenie o 392.959,52 zł.) w tym środki 

Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych 
7.279.457,98 zł. (zwiększenie o 373.310,52 zł.) Promesa dofinansowania 
inwestycji z RFPolskiŁadPIS Nr 01/2021/4567/PolskiLad, oraz środki 

własne Gminy w kwocie 518.501,54 zł. (zwiększenie o 19.649,00 zł.) 
- w roku 2025 25.000,00 zł, bez zmian, całość środki własne Gminy.  
 

W przedmiotowym punkcie pytano kiedy nastąpi zakończenie 
modernizacji oczyszczalni ścieków w Kamieniu Krajeńskim.  
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Skarbnik Piotr Gustyn odpowiedział, że po zakończeniu modernizacji 

konieczne będzie jeszcze przeprowadzanie niezbędnych badań związanych              
z ochrony środowiska. 

 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak dodała, że zakres prac jest naprawdę 

bardzo szeroki. Ważne jest, aby było to prawidłowo wykonane i dobrze 

funkcjonowało przez kolejne lata. 
 
Następnie członkowie Komisji dyskutowali na temat pozwoleń na 

budowę przydomowych oczyszczalni ścieków. 
 

Wobec braku dalszej dyskusji Komisja zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały jednogłośnie 4 głosami za.       

 
Ad.I.4. Zmiany w budżecie na 2024 r. 

 
 Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Poinformował o zwiększeniach i zmniejszeniach w poszczególnych 

działach, rozdziałach i paragrafach. 
 

Przewodnicząca Komisji Ewa Wiese nawiązała do tematu dotyczącego 
ogłoszonego przetargu na budowę ul. Parkowej w Dąbrówce. Zapytała czy coś 
się już dzieje w tej sprawie. 

 
Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiedziała, że kwoty są niższe 

niż poprzednim razem, ale nadal wysokie. Takie środki nie są zabezpieczone, 

zatem przetarg zostanie unieważniony. Natomiast są pomysły nad innym 
rozwiązaniem. Więcej w tej sprawie będzie wiadomo na sesji Rady Miejskiej, 

która odbędzie się w sierpniu. 
 
Skarbnik Piotr Gustyn dodał, że przedział kwot oferowanych był 

bardzo szeroki.  
 

Radny Józef Wróblewski nawiązał do budowy drogi powiatowej na 

trasie Zamarte – Jerzmionki. Zapytał dlaczego inwestycja nie została 
zaplanowana do samego Zamartego do drogi krajowej. Wskazał na miejsce 

przy zjeździe z drogi powiatowej na drogę krajową, w którym znajduje się 
uskok utrudniający przejazd.  

 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiedziała, że jest to droga 
powiatowa będąca w Zarządzie Dróg Powiatowych w Sępólnie Krajeńskim.             

W poprzednim roku na zebraniu wiejskim mieszkańcy Zamartego również 
ten problem zgłaszali. W ostatnim czasie podczas ,,objazdówki” po drogach 
na terenie gminy wraz z Dyrektorem Zarządu Drogowego okazało się, że ten 

uskok się powiększa z powodu przejeżdżających tam TIR-ów, zatem ta 
sprawa została zgłoszona. Poinformowała, że postara się uzyskać informację 
kiedy zostanie to naprawione. 
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 Przewodnicząca Komisji Ewa Wiese zapytała czy jest przygotowany 

projekt na ul. Spacerową w Dąbrówce oraz co dalej w związku z tym 
tematem. 

  
    Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera odpowiedziała, że 
zgodnie z tym co udało się wcześniej ustalić nie było pozwolenia na ten 

projekt. Natomiast zostaną przygotowane dokumenty, które będą 
przedłożone w Starostwie Powiatowym, aby uzyskać pozwolenie na budowę.  
 

    Przewodnicząca Komisji Ewa Wiese zapytała czy ten projekt ma jakiś 
termin ważności. 

 
        Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera odpowiedziała, że 
sam projekt nie ma terminu ważności, ale jeżeli zmienia się forma prawna 

projektu to wtedy automatycznie musi on zostać zaktualizowany do nowych 
wymagań. Czasami są to tylko krótkie wzmianki np. brak jednego zapisu, 

który jest obecnie wymagany. 
 

Po wyczerpaniu dyskusji Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały jednogłośnie 4 głosami za.       

 

Ad.I.5. Zmiana uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji spółkom 
wodnym, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej 
rozliczania. 

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Kierownik 

Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera. Poinformowała, że zgodnie                   
z zapisem art. 7 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym, zadania własne gminy obejmują sprawy m.in. z zakresu ochrony 

środowiska i przyrody oraz gospodarki wodnej. Celem zmiany uchwały jest 
umożliwienie spółkom wodnym pozyskiwanie większych środków 
finansowych - dotacji z budżetu Gminy Kamień Krajeński na realizację zadań 

statutowych z zakresu gospodarki wodnej. Pozostałe zmiany uchwały 
wynikają ze zmiany przepisów rozporządzenia Komisji Unii Europejskiej                

w sprawie stosowania art. 107 i 108 Traktatu o funkcjonowaniu Unii 
Europejskiej do pomocy de minimis.  

Projekt uchwały, zgodnie z przepisem art. 7 ust. 3 i ustawy z dnia              

30 kwietnia 2004 r. o postępowaniu w sprawach dotyczących pomocy 
publicznej (Dz. U. z 2021 r. poz. 743) zgłoszono Prezesowi Urzędu Ochrony 

Konkurencji i Konsumentów oraz Ministrowi Rolnictwa i Rozwoju Wsi.  
 
W przedmiotowym punkcie Skarbnik Piotr Gustyn poinformował, że 

uchwała będzie procedowana, jeżeli wpłynie pozytywna odpowiedź z Urzędu 
Ochrony Konkurencji i Konsumentów oraz Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju 
Wsi. Czas na odpowiedź to dwa tygodnie. 

 
Następnie Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały 

jednogłośnie 4 głosami za.       
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Ad.I.6. Rozpatrzenie skargi.  

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Pani Ewa 

Wiese – członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Poinformowała, że w dniu 
31 maja 2024 r. do Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim wpłynęło pismo 
dotyczące zebrania sołeckiego w Zamartem przeprowadzonego w dniu                  

28 maja 2024 r., które zakwalifikowane zostało jako skarga na Burmistrza 
Kamienia Krajeńskiego.  

Zgodnie z § 75 ust. 1 pkt 1 Statutu Gminy Kamień Krajeński 

przyjętego uchwałą Nr XLII/265/2018 Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim z dnia 16 października 2018 r. (Dz. Urz. Województwa Kujawsko 

– Pomorskiego z 2024 r. poz. 1976), analiza i opiniowanie skierowanych do 
Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim skarg należy do zadań Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji.  

W przedmiotowej sprawie odbyły się 2 posiedzenia Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. Podczas posiedzenia w dniu 5 czerwca 2024 r. Komisja 

zapoznała się z treścią skargi. Wysłuchała również wyjaśnień inspektorów 
Urzędu Miejskiego zapewniających obsługę organizacyjno-techniczną 
zebrania wiejskiego w Zamartem. Następnie Komisja ustaliła termin 

kolejnego posiedzenia i dalszą procedurę działania celem wyjaśnienia 
sprawy.  

Na drugie posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu                

13 czerwca 2024 r. zaproszeni zostali członkowie Komisji Skrutacyjnej 
powołani przez zebranie wiejskie w Zamartem spośród jego mieszkańców, 

Pani Burmistrz oraz inspektorzy Urzędu Miejskiego obecni na zebraniu. 
Członkowie Komisji Skrutacyjnej zaproszeni zostali na posiedzenie Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji, ponieważ zgodnie ze statutem sołectwa Zamarte 

przyjętego uchwałą Nr XV/130/04 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim              
z dnia 25 marca 2004 r. (Dz. Urz. Województwa Kujawsko – Pomorskiego                

z 2024 r. poz. 1978), do ich zadań należało: przyjęcie zgłoszeń kandydatów; 
przeprowadzenie głosowania; ustalenie wyników wyborów; ogłoszenie 
wyników wyborów; sporządzenie protokołu z przebiegu głosowania. Ponadto 

jeden z członków Komisji Skrutacyjnej podpisał się pod złożonym w Urzędzie 
Miejskim pismem. W toku prowadzonego posiedzenia wyjaśnił, że złożył 
podpis, ale nie został zapoznany z treścią pisma i tym samym wprowadzono 

go w błąd.  
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wysłuchała wyjaśnień wszystkich 

osób zaproszonych na posiedzenie. Odnosząc się do kwestii tajności 
głosowania stwierdzono, że nie została naruszona tajność wyborów.                     
W zebraniu brali udział pracownicy Urzędu Miejskiego jak również Pani 

Burmistrz, którzy nie stwierdzili naruszenia obowiązujących procedur. 
Członkowie Komisji Skrutacyjnej również nie wnieśli w tym zakresie uwag. 
Głosowanie przeprowadzono z zachowaniem obowiązujących przepisów 

prawa. Odnośnie zarzutu, że były osoby, które oficjalnie pokazywały na kogo 
oddały głos, stwierdzono, że Komisja nie ma wpływu na indywidualne 

zachowania głosujących. W toku prowadzonego posiedzenia członkowie 
Komisji Skrutacyjnej stwierdzili, że podczas zebrania nie zgłaszano uwag 
odnośnie tego, że w głosowaniu uczestniczyły osoby do tego nieuprawnione. 

Członkowie Komisji Skrutacyjnej stwierdzili również, że pomimo tak dużej 
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ilości osób obecnych na zebraniu wszystko przebiegło bardzo sprawnie, bez 

jakichkolwiek zakłóceń.  
Odnosząc się do zarzutu dotyczącego "niechlujności organizacji 

przeprowadzonego zebrania i głosowania" Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
wyraża wobec tego dezaprobatę. Z relacji Pani Burmistrz jako 
przewodniczącej zebrania oraz pracowników Urzędu Miejskiego obecnych na 

zebraniu oraz zgodnie ze sporządzonym, przeanalizowanym protokołem                 
z zebrania wynika, iż zebranie przebiegło w sposób prawidłowy, zgodnie                 
z ustalonym porządkiem zebrania, bez jakichkolwiek zakłóceń czy chaosu. 

Przygotowanie kart do głosowania przy wykorzystaniu wspomagania 
informatycznego przebiegło bardzo sprawnie.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zwróciła także uwagę, że pod skargą 
znajdują się również podpisy osób, które nie uczestniczyły w zebraniu,                  
a sprawę znają tylko z czyichś relacji.  

 Przedmiotowa sprawa została zbadana przez Komisję Skarg, Wniosków 
i Petycji pod kątem wszystkich zarzutów zawartych w piśmie. Komisja 

zarekomendowała uznanie skargi za bezzasadną. 
  

 Brak dyskusji 

 
Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie            

4 głosami za.    

    

Ad.I.7. Zasady i tryb przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami 
Gminy Kamień Krajeński. 

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Burmistrz 

Kamienia Krajeńskiego Pani Natalia Marciniak. Poinformowała, że przepis 
art. 5a ust. 1 i 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 
stanowi, że w przypadkach przewidzianych ustawą oraz w innych sprawach 

ważnych dla gminy mogą być przeprowadzane na jej terytorium konsultacje    
z mieszkańcami gminy. Zasady i tryb konsultacji z mieszkańcami gminy 
określa uchwała rady gminy.  

Uchwała w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 
społecznych reguluje m.in. zasady udziału mieszkańców Gminy Kamień 

Krajeński w rozwiązywaniu ważnych, lokalnych problemów oraz rozszerza            
w stosunku do uchwały uchylanej katalog form przeprowadzania konsultacji 
społecznych. 

 
Brak dyskusji 

 
Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie                 

4 głosami za.       
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Ad.I.8. Wskazanie przedstawiciela samorządu gminnego do składu Rady 

Krajeńskiego Parku Krajobrazowego. 
 

 W związku ze zmianą na stanowisku Burmistrza Kamienia 

Krajeńskiego po przeprowadzonych wyborach samorządowych zarządzonych 
na dzień 7 kwietnia 2024 r. uzasadnione jest wskazanie Burmistrza 
Kamienia Krajeńskiego Pani Natalii Marciniak do składu Rady Krajeńskiego 

Parku Krajobrazowego. Pani Burmistrz wyraziła zgodę na wejście w skład 
w/w Rady. 
 

Brak dyskusji 

 
Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie                

4 głosami za.       

 

Ad. II. Inne sprawy organizacyjne. 
 

 Brak 
    

Ad. III. Zapytania i wolne wnioski.  
 
 Radny Józef Wróblewski poruszył kwestię oczyszczalni ścieków                

w Zamartem. Zapytał czy coś się dzieje w związku z jej przebudową.  
 

 Kierownik Referatu RGIiGK Pani Katarzyna Chodera odpowiedziała, że 
w tej chwili nic się nie dzieje, ponieważ przyznano środki w wysokości 1 mln 
zł, a kosztorys opiewa na kwotę 4 mln zł. 

 
 Pani Burmistrz Natalia Marciniak dodała, że gmina nie chce mieć tam 
,,mercedesa”. Chodzi o to, aby wykonać podstawowe rzeczy i wykorzystać 

otrzymane środki. 
 

Przewodnicząca Komisji Ewa Wiese poruszyła temat Czarnej Góry                        

w Dąbrówce. 

 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak podkreśliła, że może we wrześniu 

uda się zaprosić Marszałka Województwa Kujawsko-Pomorskiego                           

i porozmawiać na ten temat. 

 

Przewodnicząca Komisji Ewa Wiese zapytała o wykaszanie poboczy 

dróg. 

 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiedziała, że jeśli chodzi                    

o wykaszanie to gmina Kamień Krajeński jest ostatnia. 

 

Przewodnicząca Komisji Ewa Wiese nawiązała również do wniosku 

dotyczącego zabezpieczenia środków na ścieżkę rowerową Dąbrówka-
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Sławęcin. W ubiegłym roku podpisany został list intencyjny w Chojnicach. 

Wniosek skierowano do urzędu, aby była to informacja, że mieszkańcy chcą 

działać w tej sprawie. W gminie Chojnice już są zabezpieczone środki na ten 

cel. 

 

Pani Burmistrz Natalia Marciniak odpowiedziała, że to zadanie jest                

w gestii powiatu, ponieważ jest to wzdłuż drogi powiatowej. Podkreśliła, że na 

zbliżającym się Konwencie poruszy ten temat. Prośba dotyczyła tego, aby 

podjąć działania więc będzie naciskała na systematyczne uzyskiwanie 

informacji w tej sprawie. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 

Kamień Krajeński, dnia 19 czerwca 2024 r.   

 

  

Przewodnicząca Komisji                                                                   

/-/ Ewa Wiese 


